
1 
 

         Pinezka  
                                                                           Periodyk Samorządu Szkolnego SP 22  

 

 

Uwaga! Konkurs! Szczegóły na 2. stronie! 

 

 

Drodzy Czytelnicy: 

Oddajemy w Wasze ręce gorący,  świeżutki numer 

gazetki szkolnej Pinezka. Liczymy na regularną lekturę i 

kontakt z nami  

  

W tym numerze gazetki znajdziecie : 

 Prezentacja Redaktorów Szkolnej Gazetki 

 Wywiady z Gronem Pedagogicznym 

 Ogłoszenia korytarzowe    

 Opowiadanie Bez tytułu  

 

 

 

 



2 
 

 

Ogłaszamy konkurs na logo gazetki szkolnej. Nazwa już jest. Zaprojektuj 

grafikę i wyślij ją na adres: gazetkasp22.wroclaw@gmail.com.  

Ostateczny termin przesyłania prac: 30 listopada!!! 

 

Kim jesteśmy 

W tym miejscu chcielibyśmy Wam się przedstawić, opowiedzieć o sobie 

i uchylić rąbka tajemnicy o nas, tworzących zespół redakcyjny Pinezki. 

 

 

Mam na imię Christian chodzę do 

4C moje zainteresowanie to 

gamerstwo, będę fotografował 

pod pseudonimem: PieselRusel. 

 

Jestem Julia, chodzę do klasy 4a. 

Lubię zwierzęta, ale najbardziej 

interesuje mnie jazda konna. 

Będę pisała pod pseudonimem: 

Dżej Dżej. 

 

Hej, jestem Eliza z klasy siódmej. 

Można mnie rozpoznać po tym, że 

do bluzek z krótkim rękawem, 

noszę na rękach kolorowe 

skarpety. Interesuję się  

,, gdybaniem". Bardzo lubię 

czytać i wymyślać fantastyczne, 

kryminalnehistorie,rysowaćpaty-

czaki, historyjki i dziewczynki z 

Santoro London. W gazetce  będę 

pisać różne opowiadania pod 

pseudonimem Zakręcona 439. 

 

 

 

Witam... oto i ja... Tajemniczy 
Redaktor! 

Imienia nie podam, lecz dam 

podpowiedź...  

Chodzę do naszej Szkoły ( ͡° ͜ʖ ͡°) 

Kocham koty! Sam takiego mam! 

Jest tak samo tajemniczy jak  

 Ja! Lubię robić animacje, grafiki 
i grać w gry komputerowe. 

Będę robić większość ankiet... 

Będę Was obserwować.... ( ͡° ͜ʖ ͡°) 

Nikt z redakcji mnie jeszcze nie 
widział... 

Mam na imię Ania, chodzę do 

klasy 4c i lubię tańczyć. 

Interesuję się muzyką klasyczną  

i gram na pianinie. W gazetce 

będę pisać pod pseudonimem 

Magic Star. 

 

 

 

 

 

 

mailto:gazetkasp22.wroclaw@gmail.com
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Mam na imię Matylda, chodzę do 

4a. Lubię zwierzęta, szczególnie 

koty. Uprawiam akrobatykę. W 

gazetce zajmę się działem 

Kuchenne Ewolucje. Będę pisać 

pod pseudonimem Uhura.     

 

 

 

 

Mam na imię 

Dawid, chodzę do klasy 4c. 

Uprawiam karate i lubię 

zwierzęta, a szczególnie psy. W 

gazetce zajmę się oprawą 

fotograficzną. Będę pisał pod 

pseudonimem Ukryty Dawid. 

 

 

       

 

Jestem Antonina, mam 9 lat, 

mam dwóch braci i siostrę oraz  

psa. Lubię czytać, bardzo lubię 

świnki i psy. Lubię też bawić się z 

młodszym bratem. Będę pisała 

pod pseudonimem Tisia.  

 

 

 

Mam na imię Martyna, chodzę do 

4a, w gazetce będę redagować 

artykuły o tańcu i muzyce pod 

pseudonimem Leya. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kim jesteśmy.. teraz o nauczycielach  

 

Dnia 14 października obchodzimy Dzień Edukacji Narodowej.  Z tej okazji 

życzymy naszym nauczycielom dużo cierpliwości i wytrwałości w pracy i 

samych grzecznych uczniów. Przeprowadziliśmy wywiady z kilkoma 

pedagogami. Poznajmy ich.   
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Dzień dobry, mam na imię Julia 

pseud. Dżej Dżej, chodzę do klasy 

4a, a ja Matylda – pseud.  Uhura. 

Dżej Dżej (DZ): Panie Dyrektorze, 

proszę  powiedzieć,  ilu uczniów 

jest teraz w szkole ? 

Dyrektor (Dyr.): Obecnie w szkole 

w klasach I-VIII mamy 808 uczniów. 

Uhura (U): Ilu nowych nauczycieli 

zatrudnił Pan w tym roku 

szkolnym? 

Dyr. : Nowych nauczycieli to znaczy 

tych, którzy zaczęli w tym roku 

pracę? Myślę, że około 25 do 30.   

DZ:. Proszę nam powiedzieć, ile 

szkoła ma lat? 

Dyr.: Cały budynek ma niewiele lat. 

Od 1 września 2017 urzędujemy w 

tym budynku w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym, a sama szkoła ma 

bardzo wiele lat, bo pierwszy rok 

urzędowania oficjalnie zaczął się w  

1946, więc sp 22 to  bardzo wiekowa 

placówka, natomiast przedszkole nr 

20, który wchodzi w skład naszego 

zespołu, ledwo raczkuje, bo ma dwa 

latka.     

U: Proszę powiedzieć naszym 

czytelnikom jak wygląda praca 

dyrektora w szkole? 

Dyr.: Ale mamy za mało czasu … 

Powiem jedno: dyrektor się nigdy 

nie nudzi, ma zawsze coś do 

zrobienia: zresztą mieliście przykład 

tego teraz, umawialiśmy się na 

konkretną godzinę, niestety, 

musiałem załatwić sprawę w 

wydziale i przełożyć spotkanie. 

Można powiedzieć, że od podłogi do 

sufitu wszystkie rzeczy musi 

ogarnąć dyrektor: zorganizować 

pracę nauczycielom, pracownikom 

niepedagogicznym, czyli obsłudze, 

administracji, kuchni; być w stałym 

kontakcie z Wydziałem Edukacji 

Miasta Wrocławia, z Kuratorium 

Oświaty, reagować na wszystkie 

sytuacje w szkole m.in. na 

trudności wychowawcze, rozmawiać 

z rodzicami; generalnie być 

spoiwem, które łączy wszystko w 

szkole. 

DZ: Gdyby nie został Pan 

dyrektorem szkoły, to jaki zawód 

chciałby Pan wykonywać? 

Dyr. Chciałbym być Gwiazdą 

Rocka,  ponieważ lubię 

śpiewać i grać na gitarze  i wydaje 

mi się, że nadawałbym się do tego. 

Nic nie jest powiedziane, że jeszcze 

nim nie zostanę, może mnie jeszcze 

zobaczycie na scenie z pióropuszem 

na głowie. Kto wie… 
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U: Proszę powiedzieć, jaki był 

Pana ulubiony przedmiot w 

szkole? 

Dyr.: W szkole podstawowej czy 

średniej?  

DZ: W szkole podstawowej. 

Dyr.: W szkole podstawowej lubiłem 

wychowanie fizyczne i język 

rosyjski.  

DZ: Proszę powiedzieć, co Pan 

lubi robić w wolnym czasie? 

Dyr.: W wolnym czasie… 

Generalnie staram się mieć wolny 

czas, choć jest bardzo trudno, a jak 

mam wolny czas, to na przykład 

wsiadam na rower lub siadam z 

gitarą przed lustrem i gram, 

śpiewam, a zimą lubię jeździć na 

nartach, spacerować ze swoją 

rodziną- staram się aktywnie 

spędzać czas.  

U: Proszę nam powiedzieć, dokąd 

i czy lubi Pan podróżować?  

Bardzo lubię podróżować, 

natomiast dla mnie ważniejsza jest 

odpowiedź na pytanie z kim 

podróżuję. Czasami istotne są 

podróże niedalekie, ale z ludźmi, 

których bardzo lubię, szanuję i do 

których mam zaufanie- takie 

podróże są najlepsze. Czasami nie 

trzeba jechać daleko, żeby odbyć 

podróż.  

 

Dziękujemy za rozmowę i 

poświęcony nam czas. Dz i U. 

 

 

Dżej Dżej (DZ) : Jakie przedmioty 

w szkole lubiła Pani najbardziej? 

Pani Małgorzata (M): Uwielbiałam 

język polski oczywiście , historię, 

muzykę i technikę.  

Uhura (U): Od ilu lat jest Pani 

nauczycielem? 

M: Od 14 lat.  

DZ: Dlaczego została Pani 

opiekunem gazetki szkolnej? 

M: Gazetka szkolna jest ciekawą 

kroniką szkoły.  Praca w redakcji  

aktywizuje uczniów. Pozwala 

poznać pracę dziennikarza - kto wie, 

może w przyszłości ktoś wybierze 

ten zawód. Spotkania redakcji 

umożliwiają tworzenie trwałych 

więzi między mną a moimi 

redaktorami.  

U: Zatem lubi Pani pracować z 

dziećmi. 

M: Tak   

U: A dlaczego została Pani 

nauczycielem? 
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M: Zostałam nauczycielem z wielu 

powodów. Przede wszystkim 

miałam wspaniałych polonistów, 

którzy byli dla mnie wzorem i 

autorytetem. Sprawili, że chciałam 

uczyć. W szkole podstawowej byłam 

przewodniczącą samorządu 

klasowego. Praca nauczyciela 

zwyczajnie mi się spodobała. Lubię 

rozmawiać o literaturze, kulturze i 

na lekcji jest to możliwe. Jestem też 

świadkiem rozwoju moich uczniów, 

którzy dorastają, zmieniają się i ja 

też mogę się od nich uczyć. 

DZ: A gdyby nie została Pani 

nauczycielką, to jaki zawód 

chciałaby Pani wykonywać? 

M: Zostałabym aktorką. Lubię 

teatr. W szkole jako uczennica 

prowadziłam kółko teatralne, potem 

na studiach z koleżankami 

wystawiałyśmy sztuki teatralne w 

bursie, a jako nauczyciel przez kilka 

lat byłam reżyserem szkolnego 

kółka teatralnego.  

U: Co Pani robi w wolnym czasie? 

M: Jak mam wolny czas to czytam 

lub oglądam kryminały. Chodzę na 

piesze wędrówki lub „na kije”.   

U: Jakie kryminały lubi Pani 

najbardziej? 

M: Polecam książki Camili 

Läckberg, Katarzyny Bondy, 

Remigiusza Mroza, Arke 

Edvardsona.  

DZ: Dokąd i czy lubi Pani 

podróżować? 

M: Lubię podróżować. Najczęściej 

wybieram się w góry. Marzę o 

podróży do USA.  

U: Którego z polskich 

dziennikarzy ceni Pani 

najbardziej?  

M: Cienię twórczość Ryszarda 

Kapuścińskiego, Hanny Krall, Beaty 

Pawlikowskiej. To nie są ludzie, 

którzy pracują tylko w mediach, ale 

piszą książki, oceniają ludzką 

rzeczywistość, przedstawiają świat 

nieznany Europejczykom.  

DZ, U: Dziękujemy za rozmowę.  

 

 

Magic Star (M.S.) Słyszałam, że  

interesuje się Pani piłką 

siatkową. Skąd taka pasja u  

polonisty?  

   M. Rusiecka (M. R.) W szkole 

podstawowej nauczyłam się grać, 

startowałam w zawodach, a 

następnie udałam się na  studia 

piłki siatkowej.  

M.S.:  W których klasach uczy 

Pani języka polskiego? 

 M.R.  W klasach siódmych oraz 

ósmych. 

M.S.: Czy lubi Pani swoją pracę i 

gdyby miała wybrać - woli Pani 

być trenerem czy nauczycielem? 
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M.R.: Nauczyciel ma więcej pracy, 

ale trener trochę mniej więc jako 

nauczyciel Pani kończy pracę o 14. 

30. 

Tisia (T):   Jak najbardziej lubi 

Pani spędzać wolny czas? 

 M.R.:  Lubię chodzić do kina, grać 

w gry planszowe, uprawiać sporty 

oraz czytać książki. 

  T: Jakie książki lubi Pani czytać 

najbardziej? 

M.R. Książki obyczajowe, 

fantazyjne i kryminalne. 

T:  Jaka artysta lub jaki artysta 

jest lubiany przez Panią? 

M.R.:   Najbardziej są lubiani 

Zygmund Miłoszewski i  Tako. 

T:  Który z kolorów jest 

najbardziej lubiany przez Panią? 

M.R.   Niebieski. 

T: Jaka jest Pani ulubiona 

potrawa? Czy lubi Pani gotować? 

M.R: Nie lubię gotować. 

 M.S.  Jaki jest ulubiony Pani 

kwiat? Ma Pani ogród, działkę,  

a może kwiaty w doniczkach? 

M.R.: Nie mam działki, ale 

najbardziej lubię goździki i 

słoneczniki. 

T: Gdzie wyjeżdża Pani 

najchętniej na wakacje? 

M.R.: Tam gdzie są bliscy lub moi 

znajomi 

T: Czy ma Pani Jakieś zwierzęta? 

M.R.: Nie. 

M.S.: Proszę powiedzieć, czy 

lepiej czuje się Pani na większych 

imprezach (np. koncerty, kluby) 

czy na spokojniejszych (np. w 

gronie bliskich znajomych)? 

  M.R.: Dla mnie to jest bez różnicy. 

M.S.:  Czy miło było Pani być 

gwiazdą naszego wywiadu? 

M.R.: Uważam, że zadałyście fajne 

pytania oraz było mi bardzo miło 

być gwiazdą wywiadu. 

 

  Dziękujemy z rozmowę, było nam 

niezwykle miło. 

 

 

 

Zakręcona (Z): Dzień dobry, 

proszę Pani. 

Marta Olszewska (MO): Dzień 

dobry! 
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Z: Zrobię z Panią wywiad na temat 

Pani zawodu i zainteresowań. 

MO: Dobrze. 

Z: Pierwsze pytanie, jaki jest Pani 

pierwszy zawód? 

MO: Moim pierwszym zawodem był 

tłumacz symultaniczny (tłumaczy 

na żywo dla 

grup      zorganizowanych oraz osób 

indywidualnych). 

Z: A potem była Pani 

nauczycielką?  

MO: Tak uczyłam w liceum i w 

gimnazjum, choć jeszcze czasami 

podejmuje pracę tłumacza. 

Z: Co Pani studiowała? 

MO: Studiowałam filologię 

germańską na Uniwersytecie 

Wrocławskim. Podczas wakacji w 

Niemczech dorabiałam na studia w 

hotelu we Freiburgu [czytaj 

Frajburgu].  

Z: Czy czuje Pani satysfakcję 

z  wykonywanego zawodzie? 

MO: Tak, ale zdarzają się sytuacje 

kiedy jestem zmęczona. 

Z: Słyszałam, że była Pani w 

Konsulacie Niemieckim i bardzo 

mnie ciekawi to, co Pani tam 

robiła. Proszę nam opowiedzieć.  

MO: 03.10.2018 r. była  tam  

uroczystość z okazji zjednoczenia 

Niemiec.  28 lat temu 03 

października RFN (Republika 

Federalna Niemiec) i NRD  

(Niemiecka Republika 

Demokratyczna) połączyły się w 

jedno państwo. Z tej okazji we 

wrocławskim Konsulacie 

Niemieckim  każdego roku są 

organizowane uroczystości. 

Z: A teraz  przejdźmy do bardziej 

przyjemnych rzeczy. Czy ma Pani 

hobby? 

MO: Tak , jest to chodzenie do kina, 

na basen i podróżowanie. Bardzo 

lubię jeździć nad morze, spacerować 

po plaży i w nim pływać. 

Z: Czy ma Pani rodzinę? 

MO: Tak, męża i dwie córki. 

Z: A marzenia? 

MO: Naturalne. Chciałabym mieć 

domek z ogródkiem. 

Z: Bardzo dziękuje za poświęcony 

mi czas. 
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PASOWANIE NA UCZNIA – 

26.10.2018r. 

 

Chciałabym opowiedzieć Wam – Drodzy Czytelnicy naszej gazetki, jak 

wyglądała ta ważna dla pierwszoklasistów uroczystość, podczas której ja 

– Magic Star oraz Tisia występowałyśmy – zatem macie relację z pierwszej 

ręki 

26 października dzieci z pierwszych 

klas zostały uczniami. A było to 

tak… 

Gdy już przyszli wszyscy rodzice, 

goście i grono pedagogiczne 

rozpoczęła się  uroczystość 

pasowania, którą rozpoczął 

Samorząd szkolny i zaprosił na 

część artystyczną.  

Po tym nastąpiła chwila pasowania 

uczniów przez Pana Dyrektora, 

które szły na środek sceny, 

wracając odbijały paluszki 

zanurzone w farbie w Kronice 

Szkoły a starsze dziewczyny 

wycierały chusteczkami 

nawilżanymi palce już 

pełnoprawnym uczniom naszej 

szkoły!!! 

Magic Star i Tisia 
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     OGŁOSZENIA KORYTARZOWE !!!!     

 

 

  ZBIÓR ZNICZY 

Właśnie tak nazywała się akcja 

wolontariatu szkolnego. 

Polegała ona na zbiorze zniczy 

przez uczniów po to, by je 

przekazać Fundacji opiekującej 

się zaniedbanymi grobami na 

Kresach . Znicze zbieraliśmy od 

15.10.18 r.-26.10.18r. 

 Akcją zajęły się uczennice z 

kl.8a: Julia Kałążna i Basia 

Skubiszewska oraz uczennica z 

kl.7a: Natalia Ostapowicz. 

Bardzo dziękujemy za tak 

wielkie zaangażowanie ze 

strony uczniów. 

 
Wolontariat Szkoły  
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Zachęcamy Was, Drodzy Czytelnicy do wysyłania 

nam na adres gazetki swoich opowiadań, wierszy 

pisanych do szuflady. Możecie podpisywać je 

pseudonimami.  

Niniejszym ogłaszamy Konkurs Twórczości 

Własnej, który będzie trwał cały rok!!!!. 

Pierwszy tekst już jest:  

Jest to prawie słuchowisko, 

ponieważ Ty czytasz , a nie 

słuchasz. Choć może to się 

wydawać nieprawdopodobne, 

jednak istnieje. 

           

       -Pomocy, pomocy! -krzyknął 

nasz bohater, którego imienia nie 

znamy. Wiemy tylko, że ma 

jasnoróżowe włosy i średni nos, 

który jest bliżej malutkiego niż 

dużego. Jeden z naszych 

informatorów dowiedział się, że 

lubił zachody słońca. Podczas tych 

inicjacji zawsze miał na sobie 

czarną bluzkę w kropki, paski i tym 

podobne. 

      W tej chwili ucieka przed 

wielkim krótkowłosym persem. Dla 

nas to normalka, ale dla niego może 

być straszne. Znaczy ten pers, to on 

dla nas jest normalnych rozmiarów. 

To z bohaterem mamy problem, on 

jest wielkości wykałaczki . Jak 

widzicie tu jest haczyk.  

   Dobra,  schował się za rogiem. 

Okazuje się,  że pers gonił myszkę, 

nie bohatera. Pamiętajcie nasi 

informatorzy byli kiedyś 

analfabetami i wszystkie błędy 

wychodzą właśnie z tego, ponieważ 

piszą raporty z błędami ( nie tylko 

ortograficznymi). 

    Niestety, komputer czasami 

pracuje gorzej, a czasami lepiej. To 

znaczy, że nie zawsze nasz bohater 

będzie miał miłe wspomnienia z tej 

podróży. Ach tak, zapomniałam 

napisać Wam, że podróżuje do RPA. 

To takie państwo w Afryce. Ma tam 

bardzo dużo rodziny i swoich 

znajomych. Zamierza wykonać skok 

z najwyższego piętra, najwyższego 

budynku,   

w największym sklepie z 

zabawkami. Wiem, że się śmiejecie, 

to było oczywiste.  

Skoro to takie śmieszne, to 

powiedzcie co to OSTENTACJA. 

Hmm…., nie wiecie, to czytajcie… W 

sumie sami sobie znajdźcie.  

Szczerze nie wiem co napisać. Nasz 
bohater teraz ma zwykłe historie. 

Może pozmieniano raporty albo tak 
jest naprawdę, cóż nie wiemy.  
Zrobię dochodzenie i się dowiem. 

No, a teraz pa, pa  

 

 

                              Zakręcona 439 
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W następnym numerze pojawią się kolejne ciekawostki, relacje, 

sprawozdania.  
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